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Nr OR-BR.0002.12.2019 

PROTOKOL Nr X1IJ2019 

z dwunastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 24 paidziernika 2019 r. w godzinach 15,00 - 16,45 

w sali posiedzeD w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Nr 1171XW2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Burmistrza Gminy i Miasta 
Kozieglowy. 

2. Nr 1181XIIJ2019 w sprawie zmian w budzecie na 2019 rok. 

3. Nr 1191XIIJ2019 w sprawie znilan w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4. Nr 1201XIIJ2019 w sprawie wyratenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy na ujt<cie 
wody w Rzeniszowie dla lywiec Zdr6j 

Podjt<te uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowat't stanowitl zal'lczniki 
od ill 1 do ill 4 do protokolu. 

Obrady sesji byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicztlca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 
Radnych obecnych na sesji: 14. 
Radna nieobecna Pani Jadwiga Balinska . 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl~czka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan Krzysztof Btlk 
Radca prawny Urzt<du GiM Pan Slawomir Kania 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 

Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor M-G Osrodka promocji Kultury Pani Renata Garleja 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

Kierownicy referat6w Urzt<du GiM Kozieglowy: Aleksandra Kucera, Edward Kaczmarzyk , 
Przemyslaw Kolodziejczyk 

Przewodnicztlcy Samorztldu Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza , oraz soltysi 
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Porzadek obrad sesji podany w zawiadomieniu : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porz<tdku obrad. 

3. Przyj\ecie protokolu z poprzedniej sesji . 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 

5. Podj\ecie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Panstwa A.R.Z. 
6. Podj.,:cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2019 rok. 
7. Podj.,:cie uchwaiy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
8. Informacja 0 stanie realizowanych zadan oswiatowych w Gminie i Miescie Kozieglowy 

za rok szkolny 201812019. 
9. Przedstawienie informacji w sprawie oswiadczen maj<ttkowych (zgodnie z art. 24 h ustawy 

o samorz<tdzie gminnym). 
10. lnformacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi\!dzysesyjnym. 
11. Informacja Przewodnicz<tcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi\!dzysesyjnym. 
12. lnterpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. ZakOl1czenie obrad 12 Sesji. 

Porz<tdek obrad stanowi zal<tcznik ill 5 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad.pktl 

Przewodnicz<tca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia sesji, 
powitala przybylych na sesj.,: radnych, zaproszonych gosci, laureat6w konkursu " Zachowaj 
Trzezwy Umysl" , ich opiekun6w, skladaj<tcych skarg\! Panstwa Z. oraz wszystkich zebranych. 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze zgodnie z list<t 
obecnosci w sesji uczestniczy 14 radnych. 
Stwierdzila , ze sesja jest prawomocna. 
Listy obecnosci radnych i sohys6w i stanowi<t zal<tczniki ill 6,7 do protokolu. 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze na sesji dzisiejszej 
b\!dzie mial miejsce uroczysty akcent, kt6ry wi<tz\e si\! z wr\eczeniem nagr6d dla uczni6w 
bior<tcych udzial w kolejnej edycji og6lnopolskiej kampanii profilaktycznej "Zachowaj Trzezwy 
Umysl". 
Nagrody otrzymali uczniowie ze szk61 w Cynkowie i w Gniazdowie ( lista nagrodzonych stanowi 

zal<tcznik ill 8 do protokolu) . 
Pani PrzewodnicZl\.ca wraz z Panem Burmistrzem pogratulowali uczniom sukcesu. Podzi.,:kowali 
nauczycielom za wklad pracy zwi'lZany z przygotowaniem uczni6w do 

wpajanie dzieciom wartosci , kt6re przekladaj<t si\e na osi<tgane sukcesy. 
uczniom bior<tcym udzial w lej akcji. 
Laureaci otrzymali dyplomy i upominki. 

konkursu, rodzicom za 
ale przede wszystkim 



3 

Ad.pkt2 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinforrnowala, ze po zwolaniu sesji 
wplyn~l projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie urnowy dzierzawy na uj~cie 

wody w Rzeniszowie dla Zywiec Zdr6j . Projekt uchwaly omawiany byl szczeg61owo na wsp61nym 

posiedzeniu Komisji. Rada wyrai:a zgod~ na przedluzenie umowy dzierzawy na uj~cie wody , 
z tytulu kt6rej rocznie do budzetu GiM Kozieglowy wplywa kwota ponad 400.000 zl. 
Zaproponowala rozpatrzenie projektu uchwaly jako punkt 8 por~dku obrad i przesuni~cie 

pozostalych. 
Zapytala czy radni maj~ uwagi do przedstawionej propozycj i lub inne wnioski w sprawie porz~dku 
obrad. Wobec tego , ze radni nie zglaszali uwag Pani Przewodnicz~ca Rady zarz~dzila glosowanie 

nad porz~dkiem obrad sesji z przedstawion~ zmian~. 
Porz~dek obrad Sesji wraz z zaproponowan~zmian~zostal przyj~ty 14 glosami "za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal~cznik nr 9 do protokolu. 

Uchwalony porzlldek obrlld: 
I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porz~dku obrad. 
3. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pailstwa A.R.Z. 
6. Podjt<cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Grniny i Miasta Kozieglowy na 2019 rok. 
7. Podjt<cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
8. Podjt<cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy na UJ~Cle 

wody w Rzeniszowie dla Zywiec Zdr6j 
9. Informacja 0 stanie realizowanych zadail oswiatowych w Gminie i Miescie Kozieglowy 

za rok szkolny 201812019. 
10. Przedstawienie inforrnacji w sprawie oswiadczeil maj~tkowych (zgodnie z art. 24 h ustawy 

o samorz~dzie gminnym). 
11. Informacja Burrnistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 
12. Informacja Przewodnicz~cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie rnit<dzysesyjnym. 
13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakonczenie obrad 12 Sesji. 

Ad. pkt3 
Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinforrnowala, ze protok6l z poprzedniej 

sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen i byl do wgl~du w Biurze Rady , kai:dy mial mozliwosc 
zapoznania si~ z nimi. W regulaminowym terrninie nie wplyn~ly zadne poprawki b~dz uzupelnienia 
do protokolu. Zaproponowala wi~c przyst~ienie do glosowania nad przyj~ciem protokolu. 
Protok61 z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla si~ w dniu 26 wrzesnia 2019 roku zostal przyj~ty 14 
glosami "za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stano wi zal~cznik nr 10 do protoko!u. 
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Ad. pk! 4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj~ Uchwal i Wniosk6w 
w skladzie: 

I. Pan Czeslaw Chwist 
2. Pan Andrzej Okularczyk 
3. Pan Marcin B~dkowski 

Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zalllcznik nr 11 do protokolu. 

Ad. pk! 5 

Skarga rozpatrywana byla w obecnosci Skarzllcych Panstwa Z. Zanim przyst1\Piono 
do przedstawienia projektu uchwaly Pani Przewodniczllca Rady poinformowala, ze skarga 
rozpatrywana byla bardzo szczeg61owo na wsp61nym posiedzeniu Komisji. Poprosila Pana 
Burmistrza , by odni6s1 si~ do spraw poruszanych w skardze. 
Pan Burrnistrz poinformowal, ze sprawa dotyczy dw6ch sllsiednich posesj i w Koziegl6wkach 
i pewnego sporu natury oddzialywania na srodowisko z rowu, kt6ry jest pomi~dzy dwoma 
posesjarni. Po otrzymaniu informacji 0 nieprawidlowosciach w zakresie odprowadzania nieczystosci 
do rowu, przeprowadzona zostala wizja lokalna w terenie, poproszono stron~ skarzonll 0 okazanie 
dokument6w dotYCZllcych funkcjonowania uchwaly 0 zachowaniu czystosci i porzlldku w gminie 
w cz~sci dotycZllcej wywozu nieczystosci plynnych. My, jako samorzlld mamy bardzo ograniczone 
kompetencje i mozliwosci , stlld zwr6cono si~ do Nadzoru Budowlanego w Myszkowie 
o wykonanie ekspertyzy w zakresie szczelnosci zbiomika u strony skarzonej . Na dzieil dzisiejszy , 
po wnikliwej analizie oraz wyslaniu kolejnego pisma do Nadzoru Budowlanego nie mamy jeszcze 
odpowiedzi . Trudno nam , jako samorzlldowi GiM i pracownikom Urz~du GiM wywieSe 
jakiekolwiek wlltpliwosci i postanowienia bez uzyskania takiego dokumentu. Stlld badanie zbiomika 
jest niezb~dne . Z formalnego punktu widzenia strona skarzona okazala si~ dokumentem , 
swiadczllcym , ze usluga wywozu byla wykonywana. Nie mamy takich narz~dzi, aby badae fizycznie 
stan i jakose wody plynllcej w tym rowie. Jezeli po zbadaniu szczelnosci zbiomika wyst1\Pill 
wlltpliwosci , a kolejna wizja potwierdzi zarzuty , w6wczas jedynym wyjsciern jest pobranie pr6bek 
i wykonanie badan fizyko-chemicznych i bakteriologicznych. Zapewnil stron~ SkarzllCll, ze sytuacja 
b~dzie wnikliwie analizowana i problem b~dzie musial bye rozwillzany. Trudno nam fizycznie 
stwierdzie lub dokonywac dzialan budowlanych w kierunku szukania szczelnosci zbiomika. Nadz6r 
Budowlany rna takie narz~dzia i uprawnienia i moze wydae postanowienie 0 ewentualnej naprawie 
lub innych czynnosciach na dzialania, kt6re w przyszlosci nie powinny miee miejsca. 
Pani Przewodniczllca poprosila 0 przedstawienie projektu uchwaly. 
Pan Czeslaw Chwist przedstawil projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi ( za1llcznik nr 12 
do protokolu). 
Pani Przewodniczllca Rady zapytala czy SkarzllCY chCll zabrae glos w sprawie skargi. 
Skarzllcy Pan Z. podzi«kowal Radzie za zaj~cie si~ tll Sprawll. Trzeba z ludzmi rozmawiae, 
ale z sllsiadami si~ nie da, bo zawsze majll rack Jak zwr6cil uwag«, zeby wywozili fekalia, bo czue 
srnr6d, to sllsiadka powiedziala, ze by sobie zalozyl wentylacj«. Na wizj~ zaprosili Radnll Panill 
Monik« Skrobarczyk, kt6ra widziala jaka jest sytuacja. Jak mozna m6wie , ze jest zbiomik 
bezodplywowy, skoro od 15 lat nie wywOZll nieczystosci , a rodzina jest 4 osobowa. Fekalia plynll 
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do rowu. Z Gminy robili przekop i Pan Polak widzial jaka jest sytuacja. Ludzie nie zdajlt sobie 
sprawy z tego co robilt , Slt nietykalni , wszystko im wolno. Zarwali mostek, zeby woda nie 
przeplywala, a jest to r6w publiczny nr 327. 
Pani Przewodniczltca Rady poinformowala, ze jak wyjasnil Pan Burmistrz, mamy ograniczone pole 
manewru. Slt do tego wyspecjaJizowane jednostki. Jednak skoro zarwany jest mostek przy drodze 
gmillllej, nalezy zbadae jego droznosc. Nalezy tego dokonae zaraz po dzisiejszej Sesji. Natomiast 
jezeli chodzi 0 zbadanie szczelnosci zbiomika, to Gmina nie rna takich mozliwosci. Czekamy 
na odpowiedz z Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlallego. Jezeli potwierdzi si~ , 
ze zarurowany mostek przy drodze gmillllej jest niedro:i:ny , to Dyrektor ZUK musi to ponownie 
sprawdzie i mostek musi bye udro:i:nioIlY. 
Skarzltca Pani Z. poinformowala, ze sltsiedzi kupili posesj~ okolo 15 lat temu, przez kt6rlt przechodzi 
row, a ich posesja jest Ilizej . R6w zalozyli drenami , a jedna z Ilich zostala zgnieciona i wstawili 
trzy zbiomiki szamba . Mostek jest zarwallY tirami. Nie moglt tak egzystowae . Powilllla przyjechae 
komisja i zobaczye jakajest sytuacja. 
Pan Burmistrz poinformowal, ze niezwlocznie po tej sesji i po tej informacji zostanlt zweryfikowane 
tematy, kt6re zostaty przedstawione w tej chwili. Zobowiltze odpowiednie sluzby - Dyrektora ZUK 
i Kierownika Pana Kaczmarzyka , by ewentualnie przy obecnosci Wojew6dzkiego Inspektoratu 
Ochrony Srodowiska takie czynnosci podjltc, by stwierdzie jakie nieczystosci si~ w rowie 
pojawiaj~ Nie moze bye tak, ze jedna strona ponosi konsekwencje, a druga me poczuwa 
si<e do odpowiedzialnosci . Niezwlocznie po sesji Rady takie cZYllllosci rozpoczniemy i sltsiedzi, 
jesli zechcq, moglt uczestniczye w tej wizji , okazujltc stosowne dokumenty, swiadcZ1tce 0 wywozie 
nieczystosci . 
Pani Przewodniczltca poinformowala, ze sltsiedzi dokonali pewnego rodzaj u sprawozdania, 
ze szambo jest opr6:i:niane , na co przedstawili stosowne dokumenty - faktury z opr6zniania szamba , 
od zeszlego roku 5 razy. Zapytala czy panstwo slt usatysfakcjonowani z ustaleIi.. 
Pani SkarZltca poinformowala, ze majlt kamery i wie , ze szambo nie bylo opr6:i:niane. 
Pani Przewodniczltca podkreSlila, ze 0 wywozie swiadczlt faktury , kt6re zostaly przedstawione. 
Jezeli chodzi 0 r6w w pasie drogi gmillllej , musi zostae udrozniony . Natomiast co do prywatnej 
posesji, nie mamy takiej wlasciwosci. To Nadz6r Budowlany musi zweryftkowae i stwierdzie czy 
zbiomik jest szczelny czy nie. 
Pani Z. poinformowala, ze posiadajlt biologicZlllt oczyszczalni« sciek6w, wywozlt dwa razy do roku, 
a fekalia slt w rowie. Na miejscu byla Pani Radna i Pani Sohys i widzialy jak to wyglltda. 
Pani Przewodnicz'lca poinformowala, ze po zgloszeniu uczynilismy to, co uWaZalismy za 
najbardziej stosowne . Natomiast specjalistyczne ogl<edziny mozna zorganizowae. Co do sluzb nie 
podleglych Burmistrzowie , nie mamy wplywu. Nalezy czekae az nadz6r budowlany przeprowadzi 
wizj<e i przekaZe wiadomosci dotycZ1tce zbiomika. 
Pani Z. poinformowala, ze pierwszy wyw6z u Pailstwa P. od 15 lat mial miejsce 6 kwietnia br., 
a drugi 18 lub 10 sierpnia br. Majlt zalozone kamery, wi<ec wiedzlt. 
Pani Przewodniczltca stwierdzila, ze opiera si« na faktach , poniewaz Panstwo P. przedstawili faktury 
z wywozu. Nalezy czekae na stanowisko nadzoru budowlanego, a sluzby podlegle Burmistrzowi 
GiM zajmlt stanowisko wg. kompetencji . Zapytala czy Panstwo Skar4cy slt usatysfakcjonowani . 
Pani Z. odpowiedziala, ze nie. Poinformowala, ze wykopala wielklt dziur<e , zeby zrobic zdj<ecie 
co si« tam znajduje, bo od 15 lat sltsiedzi nie wywozlt szamba. Zapytala jak Urz<edowi nie wstyd, 
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by taka dziura byla wykonana i co robic z wod't , ktora plynie od gorki. S'tsiad P. zatkal row 
i mostek, a trzecie szambo stoi w rowie i nie przepuszcza . Zatkany jest calkowicie mostek. 
Pani Przewodnicz'tca Rady poprosila 0 regulacj« wszystkich mostkow przy tej ulicy. 
Pani Z. prosila, by przyszla komisja kilkuosobowa , by byla tylko jedna pani i powiedziala, ze robi 
si« "cofka". Podkreslila, ze zawsze u siebie pilnowali szamba. 
Pan Z. dodal, ze od 2012 roku maj 'tna to kwity. 
Pan Burmistrz poinformowal, ze po sesji powola komisj« i zaprosi kompetentne w tym zakresie 
instytucje zewn«trzne. Natomiast nie znamy wewn«trznych rozwi'tzan technicznych na 
poszczegolnych posesjach . My tylko w ramach posiadanych kompetencj i mozemy ewentualnie 
potwierdzie czy jest wyplyw. 
Pani Z. poinformowala, ze byli u Pani Mecenas , ktora powiedziala, ze posiadaj't mocne dowody, 
bo maj't zdj«cia i filmy z posiadanych kamer. Powiedziala im, ze w tych czasach w s'tdach juz nie 
rna takich spraw , bo obecnie mlodzi ludzie maj't przydomowe oczyszczalnie. Powiedziala , 
ze s'tsiedzi ich zatruj't i zeby w trzecim miejscu zalozyli kamer«. Poinformowala, ze od 15 lat 
s'tsiedzi wylewaj't nieczystosci na ich dzialk« . 
Pani Przewodnicz'tca podkreslila, ze jak wynika z wypowiedzi Burmistrza, b«d't od nowa 
przeprowadzone ogl«dziny . Nalezy uzbroie si« w cierpliwose i poczekae na stanowisko Nadzoru 
Budowlanego . 
Pani Z. podkreslila, ze musz't bye podj«te dzialania, bo przez odor nie da si« posiedziee 
na podworku, a s'tsiedzi smiej't si« i drwi't , nie da s i~ z nimi porozmawiae. Prosila, zeby wi~cej 
osob dokonalo ogl~dzin na miejscu. 

Pani Przewodnicz'tca zarZ<tdzila glosowanie nad projektem uchwaly. 

Uchwala Nr 1171XIIJ2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy 
Koziegiowy zostaia przyj«ta 14 giosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Miasta 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawii projekt uchwaiy w sprawie zmian w budzecie 2019 r. 

(zal'tcznik nr 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaiy . 
Uchwala 1181XIII2019 w sprawie zmian w budzecie 2019 roku zostala przyj~ta 14 glosami "za" 
( jednoglosnie). 

Ad.pkt7 

Pan Marcin B~dkowski przedstawil projekt uchwaly w spraWle zrnian W ieloletniej 
Prognozie Finansowej ( zal'tcznik nr 14 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1191XIIJ2019 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala przyj~ta 14 
glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad.pkt8 

Pan Czeslaw Chwist przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody 
na przedluzenie umowy dzierZaWY na ujt;cie wody w Rzeniszowie dla Zywiec Zdroj ( zal'lcznik 
nr 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1201XIIJ2019 w sprawie wyrazenia zgody na przedtuzenie umowy dzierzawy na 
ujt;cie wody w Rzeniszowie dla Zywiec Zdr6j zostala przyjt;ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze kazdy z radnych 
otrzymal infonnacjt; 0 realizacji zadan oswiatowych w roku szkolnym 2018/2019 ( zal'lcznik nr 16 
do protokolu). lnformacja ta bardzo szczegolowo omawiana byla na wspolnym posiedzeniu Komisji . 

Burmistrz Pan Jacek SIt;czka poinformowal, ze ta informacja bt;dzie dostt;pna w Biuletynie 
lnformacji Publicznej , wi«c kazdy zainteresowany bt;dzie mogl sit; zapozna6 z danymi zawartymi , 
ktore byly szczegolowo przedstawiane na wspolnym posiedzeniu Komisji. 
Raport ten pozwaIa na pewne podsumowania, nie tylko za okres sprawozdawczy, 
ale i w perspektywie lat przyszlych. Jako organ prowadz'lcy realizujemy zadania zgodnie z UStaw'l 
oswiatow'l, przepisami samorz'ldowymi i potrzebami mieszkancow Gminy i Miasta Kozieglowy. 
Poinformowal , ze w dniu dzisiejszym odbyla sit; Komisja powiatowa ds. osob niepelnosprawnych . 
Dzialania podejmowane w zakresie wsparcia dzieci i doroslych z niepeInosprawnoSci'l zasluguj'l 
na wzorce i uznanie , co bylo podkreslane . 
Pani Przewodnicz'lca zapytaIa, czy pani Dyrektor ZEAOS chce zabra6 gtos. 
Pani Dyrektor Zychowicz poinformowaIa, ze jezeli S'l pytania w zakresie oswiaty, udzieli 
odpowiedzi. 
Pytan nie zglaszano. 
Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze w Gminie i Miescie 
Kozieglowy w okresie obj((tym raportem bylo 1028 uczniow, a 161 nauczycieli, czyli srednio na 
jednego nauczyciela przypada 6,3 ucznia. 

Ad. pkt 10 

Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk odczytala 
informacje dotycz'lce oswiadczen maj'ltkowych: 

1) informacja Wojewody Sl'lskiego dotycz'lca oswiadczen maj'ltkowych zlozonych przez 
PrzewodnicZ'lca Rady i Burmistrza za 2018 rok ( zal'lcznik nr 17 do protokolu); 

2) informacja Przewodnicz'lcej Rady dotycz'lca oswiadczen maj'ltkowych zlozonych przez 
radnych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy za 2018 rok (zat'lcznik nr 18 do protokolu). 
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Burmistrz Pan Jacek Sl~czka przedstawil informacj~ dotycz~C<t oswiadczen maj~tkowych z{oi onych 
przez Zast((pc(( Burmistrza, Sekretarza GiM, Skarbnika GiM , kierownikow gminnych jednostek 
organizacyjnych oraz osob wydaj~cych decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza ( zal~cznik nr 
19 do protokolu). 

Ad. pkt 11 

Na wst((pie Burmistrz Pan Jacek Sl~czka podzi~kowal Radzie za przyj~cie uchwal 
w dniu dzisiejszym, a nast~pnie przedstawil informacj(( 0 dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym: 

- w zakresie komunikacji pubJicznej - podpisano porozumienie w sprawie dodatkowych kursow na 
terenie GiM Kozieglowy i powiatu myszkowskiego , kursy zostaly uruchomione zgodnie 
z oczekiwaniami mieszkanc6w. Natomiast jeieli chodzi 0 kursy regionalne , sytuacja nie ulegla 
zmianie. Mamy informacj~ od PKS Cz~stochowa , ie kursy, kt6re s~ na trasie Mzyki - Kozieglowy
Cz~stochowa nie powinny ulec zmianie. Rodzice maj~ pretensje, ie auto busy nie jezdi~ tak jak 
powinny , cz~sto kursy s~ odwolywane. Ale jak wynika z informacji Prezesa PKS, jest to sytuacja 
przejsciowa. Pan Burmistrz poinformowal, ze zglosily si~ inne podmioty, kt6re zwr6cily si~ do 
Marszalka Wojew6dztwa SI~skiego 0 wydanie zezwolenia i s~ gotowe do obj~cia kurs6w 
regionalnych. Jezeli chodzi 0 dow6z uczni6w do szk61, poprawiono godziny dowozu , a informacja 
b~dzie dost~pna na stronie internetowej GiM Kozieglowy; 

- w Osrodku Promocji Kultury w Kozieglowach odbyl si~ Gminny Dzien Zdrowia w ramach 
projektu "Gmina Kozieglowy miejscem bezpiecznym i przyjaznym dla mieszkanc6w zagrozonych 
wykluczeniem spolecznym". Podzi~kowal Pani Agnieszce Klys i pracownikom Osrodka Pomocy 
Spolecznej za organizacj~ oraz uczestnikom. Wypracowane wnioski posluz~ do pewnych plan6w 
w zakresie dzialail pro-rodzinnych w rMnych grupach wiekowych; 

- odbyla si~ rozmowa na temat obwodnicy Koziegl6w z projektantem z Firmy Mosty . Mamy 
propozycj~ obwodnicy i jestesmy na etapie analizy terenu, przez kt6ry b((dzie przebiegala. 
Po rozmowie z Marszalkiem Wojew6dztwa SI~skiego wynika, ze uklad b((dzie si(( wpisywal 
w strategi~ komunikacji wojew6dztwa sl~skiego, co ulatwi montaz finansowy m.in. obwodnicy. 
Mysli ie ta wersja b~dzie w wi~kszosci zaakceptowana; 

- dzis odbylo si(( spotkanie przy Powiatowej Radzie ds . Os6b Niepelnosprawnych , na kt6rym 
poruszano sprawy dotycz~ce os6b niepelnosprawnych . Poradnia Psychologiczna zajmuje si(( 
wykrywaniem niepelnosprawnosci u dzieci . W Gminie i Miescie Kozieglowy mamy w miar~ 
mozliwosci wzorcowo poukladane sprawy zwi~ane z realizacj~ tego zadania . Mamy przedszkole 
integracyjne , kt6re jest przystosowane dla dzieci z niepeinosprawnosciami. Osoby dorosle 
niepelnsprawnosciami maj~ mozliwosc korzystania z Warsztat6w Terapii Zaj((ciowej . Brakuje 
zaklad6w aktywnosci zawodowej, by osoby niepelnosprawne mialy mozliwosc zatrudnienia. 
Na spotkaniu poruszany byl temat wi~kszego zaangaiowania na rzecz os6b niepelnosprawnych 
w niewydolnych rodzinach. Samorz~d Gminy i Miasta Kozieglowy wsp61pracuje w tym zakresie 
ze szkolami i Warsztatami Terapii Zaj((ciowej; 
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- uczestniczymy w r6znego rodzaju konferencjach w Urz"dzie Marszalkowskim, celem 
pozyskiwania informacji 0 projektach i programacb - m.in. dotycz'l.ce niskiej emisji. Gmina i Miasto 
Kozieglowy realizuje projekt dla mieszkanc6w - wymiana zr6del ciepla na piece klasy V 
na ekogroszek. Zach"ca do korzystania z projektu, bo zostaly jeszcze srodki finansowe na wymian" 
ponad 30 piec6w; 

- bylo spotkanie z mieszkancami Markowic na lemat pokazania grunt6w przy DK-I inwestorom 
zewn"trznym, jednak bez wsp6lpracy z wlascicielami tych grunl6w nie jestdmy w stanie pokazac 
teren6w w Katowickiej Strefie Ekonomicznej . B"dzie spotkanie z Prezesem Strefy, na kt6rym 
zostanie dokonana analiza i weryfikacja naszych mozliwosci , by moma bylo aplikowac do bazy 
grunt6w Strefy. Gmina na wniosek prywatnych os6b podj"la dzialania w kierunku zmlan 
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dla potrzeb pro-inwestycyjnych; 

- Przedszkole w Kozieglowach w oddzialem integracyjnym w Starej Hucie maj'l. najwi"ksz'l. liczb" 
dzieci. W Starej Hucie przedszkole oddane do uZytku z dniem 1.09.br. w 100% przystosowane jest 
dla dzieci niepelnosprawnych. Mamy problem z dopelnieniem liczby dzieci. Zach"cal rodzic6w 
do zapisywania dzieci 3-4 letnich do oddzialu w Starej Hucie; 

- odbylo si" spotkanie w Powiatowym Centrum Psychologiczno - Pedagogicznym na temat wsparcia 
niezb"dnego dla dzieci i mlodziezy . Taka dzialalnosc Poradni ustalona jest na 4 miesi'l.ce w Zespole 
Szk6l w Kozieglowach; 

- zakonczono proces inwestycyjny zwi'l.zany z budow'l. kanalizacji sanitarnej w Lgocie Nadwarciu , 
ale wykonanych jest tylko 31 przyl'l.czy . Warunkiem uzyskania dofinansowania z Wojew6dzkiego 
Funduszu Ochrony Srodowiska jest efekt ekologiczny, a nie marny spelnionych wskaz.nik6w. 
Zwr6cil si" do Pana Kierownika Edwarda Kaczmarzyka 0 rozpoczl(cie akcji promocyjnej i dotarcie 
do mieszkanc6w, by zach"cic ich do podl'l.czenia si" do kanalizacji; 

- w Osrodku Kultury w Kozieglowach odbyla si" konferencja "Rozw6j spoleczno-gospodarczy 
w GiM Kozieglowy". Podzi"kowal za obecnosc i merytoryczn'l. dyskusj" . Wyrazil nadziejc< , 
ze wyzwoli sic< nowe spojrzenie na pewnego rodzaju obszary . Bc<d'l. przeprowadzana warsztaty, 
a zajmuje sic< tym Pani Bozena Kolasa. Czeka nas projekt mi"kki - otwarcie swietlic 
srodowiskowych socjoterapeutycznych w realizacji programu rewitalizacji. Ma nadziej" ze uda si" to 
zrealizowac; 

- podzi"kowal za zorganizowanie Dnia Edukacji w Pinczycach, za uczestnictwo oraz mlodziezowej 
orkiestrze za uswietnienie imprezy; 

- dziala Centrum Inicjatyw Spo!ecznych w Myszkowie -Mrzyglodzie , Gmina i Miasto Kozieglowy 
kieruje tam osoby, kt6re chq si" doksztalcac w r6Znego rodzaju zawodach; 

- wsp6lnie z Radnym Panem Damianem Cesarzem uczestniczyli w spotkaniu z organem 
prowadz'l.cym szkol" w Winownie i Rad'l. Rodzic6w. Dokonania w tej szkole zasluguj'l. na uznanie; 

- podpisano umowy na drogi w Pinczycach ( 2 drogi) i Mysl6w-Gliniana G6ra; 
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- oddano do uzytkowania drog~ ul. Cicha w Kozieg!6wkach oraz ul. Bema Kosci uszki 
w Kozieg!owach; 

- od dzis rozpoczynaj<t si~ prace na cz~sci parkingowej przy Pa!acu Biskup6w w Kozieg!owach . 
W dniu dzisiejszym, po podpisaniu umowy, weszla firma na plac budowy i prace b~d<t 

kontynuowane; 

- w Zespole Szk6! w Kozieg!owach wyst'lcPil problem z reaIizacj<t nowej instalacji cieplnej 
ze wzgl~du na niesprzyjaj<tce warunki umowy. Zaklad Gazowniczy z<tda podpisania umowy 
i przedplaty przesy!owej ; 

- podpisano umow~ na termomodemizacj~ budynku komunalnego w Pinczycach, w trakcie 
przygotowania jest dokumentacja projektowa budynku komunalnego w Winownie. Pojawiaj<t si« 
oszcz«dnosci z RIT, otrzymalismy 75.000 z! i rna nadzieje, ze w/w budynek w Winownie b«dzie 
mozliwy do realizacji; 

- realizowane b«dzie boisko w Gniazdowie bieznia w Kozieglowach, rna nadziej~ ze wlOsn<t 
rozpoczn<t SI« prace; 

- projektowane s<t boiska w Siedlcu Duzym i w Kozieg!owach, zach«cal do udzia!u w analizach 
projektowych i uzgodnieniach; 

- na ukOllczeniu jest projektowana ul. Szkolna w Gniazdowie; 

Pan Antoni Bielecki zapyta! 0 mozliwose wpisania obwodnicy w Strategi~ Wojew6dztwa SI<tskjego. 

Pan Burmistrz poinformowal, ze w T kwartale 2020 roku, jest przyj«ty dokument uchwal<t Sejmiku 
Wojew6dztwa SI<tskiego. Obecnie prowadzone s<t prace koncepcyjne nad projektowanymj 
rozwi'tZaniami . Decyzja zapadnie wkr6tce - po przyj«ciu koncepcji i wskazaniu korytarza, w wersji 
skr6conej. Po opracowaniu tejze dokumentacji b«dzie wniosek 0 decyzj~ srodowiskow<t . B«dzie 
to sprawdzian dla nas wszystkjch. 

Pan Michal Kubalski zapyta! 0 plan modemizacji jednostek OSP, kt6ry mial bye przedstawiony. 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze Sekretarz G-M Zwi<tzku OSP przygotowuje dane statystyczne co do 
potencjalu jednostek OSP z terenu Grniny i Miasta Kozieglowy. Jesli tilie dane wplyn<t b«dziemy 
dokladnie wiedzieli jakim sprz~tem jednostki dysponuj<t . Na dzien dzisiejszy dla jednostek OSP 
przekazywane s<t dotacje na utrzymanie gotowosci bojowej. Na pewno tili dokument b~dzie 

przygotowany i rna nadziej«, ze zostanie zaakceptowany przez wi«kszosc jednostek. 

Pan Michal Kubalski zapytal 0 realizacj« propozycji utworzenia w Urz~dzie GiM Kozieglowy 
punktu konsultacyjnego "Czyste powietrze". 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze na biez<tco pracownicy Referatu Ochrony Srodowiska mog<t udzielae 
zainteresowanyrn dost«pnych informacji. Nie podpisano jednak umowy z WIOS, gdyz jest to zbyt 
duZy ci«zar odpowiedziainosci za wnioski beneficjent6w. Nie jest problemem otwarcie punktu 
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konsultacyjnego, bo pracownicy maj<t w tym temacie wiedz« . Problem jest z utworzeniem punktu 
przyjmowania wniosk6w, gdzie kazdy wniosek powinien bye zweryfikowany i sprawdzony. 
Tymczasem nie mamy mozliwosci weryfikacji wniosku , poza skiadanymi oswiadczeniami, 
a czasami 0 wysokosci dotacji decyduj<t niewielkie kwoty. Obecnie zainteresowania tym programem 
jest mniejsze niz byio na pocz<ttku. Od nowego roku b«d<t nowe wytyczne, szczeg6lnie dla 
budynk6w powstaiych przed 1.01.2002 roku. Mysli , ze w ramach zespolu ludzi w Urz~dzie GiM 
punkt konsultacyjny m6glby powstac ,ale skladanie wniosk6w powinno odbywae si~ w Katowicach. 
PrzekaZe Panu Mecenasowi do weryfikacji umow~ z WFOS. 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreslila, ze taki punkt konsultacyjny powinien 
powstae , by wytlumaczye mieszkancom zasady ubiegania si~ 0 srodki, ze 0 wysokosci 
dofinansowania decyduj<t dochody w rodzinie. JednakZe wnioski powinni mieszkancy skladae 
w Katowicach. 

Ad. pkt 12 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj« 0 dzialaniach 
podejmowanych w okresie mi«dzysesyjnym. 

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 26 wrzesnia 2019 r. podejmowane dzialania to : 
przygotowanie porz<tdku obrad biez<tcej 
zwolanie wspolnego posiedzenia Komisj i 
praca nad materialami sesyjnymi . 

W okresie mi«dzysesyjnym do Rady Gminy i Miasta wplyn~ly pisma: 

skarga mieszkanca Gniazdowa kierowana do Komisji Rewizyjnej, w zwi~ku z decyzj<t 
Samorz<tdowego Kolegium Odwolawczego obliguj<tC't Burmistrza do ponownego rozpatrzenia 
sprawy odkopania i udroznienia row6w oraz weryfikacji pasa drogowego. W zwi~ku z tocz<tcym 
si« post~powaniem zgodnie z art. 234 pkt J Kodeksu Post~powania Administracyjnego sprawa 
podJega rozpatrzeniu w tym toku; 

- pismo mieszkanca Gminy Kozieglowy 0 zaj«cie stanowiska w sprawie wodoci~u na terenie 
Kon-Wit-u i Lukoil , obr~b ewidencyjny Siedlec Duzy, Kozieglowy. 
W zwi¢u z trwaj<tcym sporem w zakresie uzyskania zgody na wl<tczenie do istniej<tcej sieci 
wodoci~owej nowego odcinka sieci, porozumienie zawarte z Gmin<t w sprawie wykonania odcinka 
okolo 200 m.b. sieci wodoci~owej a wlascicielami nieruchomosci moze nie zostae zreal izowane. 
Na wsp61nym posiedzeniu Komisji Pan Burmistrz zobowi~ai si~ do zorganizowania zaraz 
po l.ll.br. spotkania, na kt6re zostan<t zaproszone strony spom, Dyrektor ZUK oraz radni; 

Do wiadomosci Rady wpiyn~iy pisma: 

- pismo Komendanta Powiatowego Panstwowej Strazy Pozarnej w Myszkowie 0 wsparcie 
finansowe w kwocie 10.000 zi na sprawy biez<tce zwi<tzane z eksploatacj<t przestarzaiych pojazd6w 
pozarniczych- radni odrzucili wniosek. 
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- wnioski do budzetu na 2020 rok. Kserokopie wnioskow, ktore wp/yn«ly od poprzedniej sesji 
Komisja Gospodarki i Polityki Finansowej otrzymala na posiedzeniu w dniu 15 pazdziernika, 
a pozostali radni na wspolnym posiedzeniu Komisji . 

Ad. pkt 13 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 14 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 
Pan Antoni Bielecki zapytal 0 projekt kanalizacji dla Kozieglow - na jakim jest etapie i czy 
wyjasnila si~ juz sytuacja z projektem fotowoltaicznym skladanym wspolnie z Gminlt Siewierz. 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze zlozony jest wniosek do Wojewody SJltskiego 0 pozwoJenie na budow« 
- zlewnia Kozieglowy, zas odcinek Lgota Nadwarcie przy drodze 791 w kierunku Lgota G6ma 
u Wojewody zlozony jest wniosek i czeka na pozwolenie na budow« - odcinki sieci kanalizacyjnej 
dJa obu zJewni. Nie mozemy pisac wniosku do Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska 
w przyszlosci jeSli nie spelnimy kryteriow wskaznikowych. Dlatego tez nalezy podjltc intensywne 
dzialania w tym kierunku. 
Odnosnie kanalizacji Kozieglowy ustalono ostateczny przebieg w ci~u drogi wojewodzkiej, 
czekarny na pozwolenie. 
Wyjasnil , ze odnosnie projektu fotowoltaicznego , rozstrzygni«cie ma byc do konca pazdziernika br. 
Wyrazil nadziej~, ze rozstrzygniecie b«dzie z korzyscilt dla Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Ad.pkt15 

Wobec wyczerpania porzltdku obrad Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk 
zamkn«la obrady dwunastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzi~kujltc radnym oraz 
zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji . 

Na tyro nbrad: dwunastej Sesji zakonczono. 

protoko~!:eltedzi'a: 
Urs. wU(Jja . n 

PRZEVIiO r) N ':7_ACA '" ,i)Y 
Gminy I r· rio' a Koz lowy 


